

居民巴士服務 Resident's Service

HR42

碧瑤灣 ↔ 堅尼地城

BAGUIO VILLAS KENNEDY TOWN STATION

星期日及公眾假期不設服務

No service on Sundays and public holidays

服務時間 SERVICE HOURS

碧瑤灣(下)開 班次(分鐘)
From Baguio Villas (Lower) Headway (mins)
星期一至六 Mon – Sat
0730* - 1930 **30**
(星期日及公眾假期停開 No service on Sun & P.H.)

堅尼地城站(A 出口)開 # 班次(分鐘)
From Kennedy Town Stn (Exit A) Headway (mins)
星期一至六 Mon – Sat
0745 - 1945 **30**
(星期日及公眾假期停開 No service on Sun & P.H.)

以上資料僅供參考之用，實際班次或會因應交通情況作出調整，恕不另行通知。
The above timetable will be adjusted subject to actual traffic condition without prior notice.

* 本路線設有免費轉車服務，免費接載乘客由碧瑤灣(上)到碧瑤灣(下)總站，然後落車排隊轉乘往堅尼地城之班次。上午 7:20 則設有一班特別車，由碧瑤灣(上)接載乘客到碧瑤灣(下)總站轉車。

由堅尼地城站開出之時間，或會因實際交通情況而作出調整，敬請提前約 5 分鐘候車。

* Passengers can enjoy an interchange service from Baguio Villa (Upper) to Baguio Villa (Lower) free of charge, passengers have to alight and re-queue up for boarding to interchange to the service towards Kennedy Town. There will be a special departure at 7:20am, passengers can take this departure free of charge from Baguio Villa (Upper) to Baguio Villa (Lower) terminus for interchange.

The departure time at Kennedy Town Station will be adjusted subject to actual traffic condition. Please arrive at the bus stop 5 minutes prior to the departure time stated.

收費 FARE



單程 **\$ 8.00**
Single Journey

本路線已參與「公共交通費用補貼計劃」
This route has joined "PUBLIC TRANSPORT FARE SUBSIDY SCHEME"



碧瑤灣(下) BAGUIO VILLAS (LOWER)

薄扶林 Pok Fu Lam

碧瑤灣(上)
Baguio Villas (Upper)

沙宣道(港大醫學院)
Sassoon Road

薄扶林道
Pok Fu Lam Road

堅尼地城 Kennedy Town

士美菲路
The Smithfield

AMS 進智公交 www.amspt.com

乘客服務熱線
Passenger Service Hotline

2873 6808

堅尼地城站 KENNEDY TOWN STATION

